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Aanwezig namens ouders: Wouter Blommers (voorzitter) 
 Berbel Pothof-Korving 
  
Aanwezig namens de school: Jos Ghijsels 
  Taco Haasdijk 

Conny Teljeur (verslag) 
 
Aanwezig namens de Directie:  Jos de Koning  (algemeen directeur)  

 
Afwezig zonder kennisgeving: Wil IJzereef 
 

 
1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering. 
             
2. Vaststellen van de agenda 

             Er zijn geen agendapunten, wel mededelingen 
 
3. Notulen 01-02-2016 
         De notulen worden goedgekeurd 
           Jos de K. zal nog naar de vergaderdata op de website staan vermeld kijken. 
               

4.       Mededelingen: 
          Taco: de groepen 6,7,8 starten met een project over Den Haag volgens de  
            nieuwe onderwijs visie NPDL. De aftrap hiertoe wordt genomen door een bezoek 
            die deze groepen brengen aan het Haags Historisch Museum op donderdag 3  
            maart. Alles wat met Den Haag te maken heeft kan in het project worden  
            opgenomen. De leerkrachten zullen de nieuwgierigheid, talenten van de  
            leerlingen prikkelen en sturen aan. Er zal groeps overstijgend worden 
            samengewerkt. Er wordt gebruik gemaakt van powerpoint presentaties en er zal  
            een ruimte binnen de school worden ingericht waar de leerlingen hun werk  



 

            kunnen tentoonstellen.   
            Het project zal ongeveer 6 weken duren en wordt afgesloten met een  
            presentatie tijdens een weeksluiting.  
            vraag Berbel: of er een stukje hierover geplaatst kan worden in de Nieuwsbrief 
            antwoord Taco: dit komt eraan. 
            Jos G: Bij de nieuwbouw komt er een open en gesloten schoolplein. Op 10 maart  
            is er overleg met  de “Krullevaar” en Gerrie van de “Kompan”. De wensen en  
            ideeën van beide scholen worden dan geïnventariseerd. Voor het verkrijgen van  
            een subsidie van Fonds 1818 is  een open schoolplein een voorwaarde. Dit  
            schoolplein moet toegankelijk zijn voor kinderen uit de wijk. Aangezien de HB  
            verantwoordelijk is voor het onderhoud, moet het zodanig worden ingericht dat het  
            “hufter vrij” moet zijn. De Kompan  kan fondsen werven voor de inrichting. 
            Op 29 maart is er opnieuw overleg met een leerkracht van de Krullevaar” en onze  
            schoolcommissie over de totale inrichting van het schoolplein en wordt er  
            besloten met welke organisatie er verder wordt gewerkt.  
            vraag Berbel: is de heg die wordt aangebracht rond het schoolplein wel veilig   
            genoeg? Antwoord Jos de K: daar zal goed naar worden gekeken en de  
            leerkrachten zullen hierop toezien tijdens de pauzes. 
            vraag Berbel: kan er schoolbreed aan ouders worden gevraagd wat zij kunnen   
            en  willen doen met betrekking tot de inrichting? Mogelijk kan hun vakkennis  
            worden  ingezet. 
            Jos de K:vraag op de vorige vergadering van Wil was of ouders de cito resultaten 
             op de computer van hun kind kunnen bekijken. Antwoord: dit is niet mogelijk. 
            De citogegevens staan in een beschermd gebied, ouders kunnen wel  de  
            gegevens op papier inzien. 
            De bedoeling is dat de informatieavond aan het begin van het schooljaar komt te  
            vervallen. Daarvoor in de plaats komt dan een oudergesprek waarin ouders de  
            leerkracht informeert over hun kind en welke verwachtingen zij hebben t.a.v. hun  
            kind en de leerkracht. De leerkracht kan aangeven wat zij op zijn/haar beurt weer  
            van de ouders verwacht. 
            Deze verandering wordt uitgebreider besproken op de volgende vergadering, het  
            doorvoeren hiervan verlangt namelijk instemmingsrecht van de MR. 
             

6.          Post: Er is alleen een Nieuwsflits binnengekomen van de GMR. 
             Afgesproken wordt dat Conny in iedere notulen de link naar de website van de  
             GMR zal vermelden. Bij binnengekomen post zal deze link met vermelding post  
             meteen aan de leden worden doorgestuurd. 
 
6.         Rondvraag 
          Berbel: is er nog een informatieavond van de GMR betreffende  
          Medezeggenschap?  
 Antwoord: Jos G gaat informeren wanneer er weer een gepland staat. 
           Berbel: zij wil graag het oudertevredenheidsonderzoek als agendapunt op de  
           volgende vergadering. 
 
 

 
ACTIEPUNTEN 

 
Nr. Omschrijving Wie Wanneer Reminder 

1  Cursus medezeggenschap GMR Jos 
G 

   
2 Activiteiten/planning rooster vaststellen allen 19 april   
3  Agenda punt: verandering informatie avond    19 april   
4 Agenda punt : kinderpostzegels    
     

 



 

Planning 

 

Januari  

 

Februari  

 

Maart  

 

April  

 

Mei  

 
 
Juni 

 

 

Juli  

 

Augustus 
 

 
 

September 
 

 

Oktober  

 

November  

 
December 

 

 
Nog in te plannen: 
-(in afwachting van directie) 

 

 
 

De voorzitter sluit de vergadering om …  uur. 


